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moj o Ma zomieck ie PROTOKOL nr 9
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sie w dniu 11 maja 2011 roku

o godzinie 1015 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecic wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z Kierownikiem Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach.
5. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Zarzadu Dr6g oraz Dyrektorem Zakladu Uslug

Komunalnych.
6. Realizacja wniosk6w komisji w sprawie stalej lokalizacji zakupionych defibrylator6w

AED.
7. Sprawy rozne,
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porziJdku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt 4. Spotkanie z Kierownikiem Osrodka Pomocy Spolecznej w Markach.

Na wstepnie glos zabrala Pani Lidia Plachetko i poinformowala, 0 tym ze osrodki pomocy
spolecznej sa jednostkami budzetowymi gminy; Osrodek Pomocy Spolecznej w Markach
zostal powolany uchwala Rady miasta w Marach z dnia 14 grudnia 1990 roku; w tej chwili
zatrudnionych jest 14 os6b, w tym 6 pracownik6w socjalnych, 3 osoby w swiadczeniach
rodzinnych, 2 osoby zatrudnione w ksiegowosci, 1 pracownik fizyczny, sprzataczka,
kierownik i kasjerka; Osrodek realizuje zadania wynikajace z Ustawy 0 pomocy spolecznej,
ustawy 0 swiadczeniach rodzinnych, ustawy 0 dozywianiu, ustawy 0 dodatkach
mieszkaniowych, ustawy 0 ochronie zdrowia psychicznego; na realizacje tych zdan
otrzymujemy dotacje ze srodkow gminy i ze srodkow budzetu panstwa; wyplacane sa
swiadczenia rodzinne; kapital dochodowy na osobe samotnie gospodarujaca wynosi 477 zl, na
jedna osobe w rodzinne 351 zl; do zadan osrodka nalezy udzielenie schronienia, zapewnienie
posilku, zapewnienie niezbednego ubrania, przyznawanie i wyplacanie zasilk6w stalych;
zasilki stale od dw6ch lat wpisane sa do zadan gminy; ta forma pomocy objetych jest 137
os6b; za pierwszy kwartal wydatki ksztaltowaly sie w wysokosci 159 756 zl; wyplacono 404
swiadczenia; zasilki okresowe, ta forma pomocy objetych zostalo 40 os6b; wydano 19 042 zl;
wyplacono 78 swiadczen; zasilki stale - celowe ta forma objetych zostalo 356 rodzin na
realizacje tego zadania wydano 147 272 zl wyplacono 502 swiadczeri; organizowanie uslug
opiekunczych 12 zl/ h - 0 bjetych jest 32 osoby; wydano na ten eel 24 804 zl; nastepna forma
pomocy jest dozywanie dzieci, ta forma objetych jest 442 dzieci wydano i 77 046 zl;
sprawienie pogrzebu - w tym roku nie bylo takiej potrzeby; kierowanie do domu pomocy
spolecznej i ponoszenie kosztu pobytu mieszkanca gminy w tym domu; w tym roku jest 9
os6b; na realizacje tego zadanie wydano 57 061 zl; oplacanie skladek na ubezpieczenie
zdrowotne za osoby, kt6re otrzymuja zasilki stale, ta forma pomocy objetych jest 124 osoby;
zrealizowano 370 swiadczen; swiadczenia rodzinne min jednorazowa zapomoga z tytulu



urodzenia sie dziecka swiadczenia pielegnacyjne; wysokosc zasilku rodzinnego wynosi 68 zl
na dziecko do 5 roku zycia, 91 zl na dziecko do 18 roku zycia, 98 zl na dziecko
niepelnosprawne do 24 roku zycia. Tzw. "becikowe" wynosi 1000 zl; przyznawanie i
wyplacanie dodatku mieszkaniowego; opracowanie w calosci zostalo przeslane mailem do
czlonk6w komisji.

Materialy pomocnicze do dyskusji przygotowane przez Panial.idie Plachetko stanowia
zalacznik nr 2.

Radna Agnieszka Luzynska zapytala jak wyglada praca pracownik6w socjalnych oraz jakie
dzialania sa podejmowane w sytuacjach, gdy w rodzinie jest przemoc.

Pani kierownik Lidia Plachetko poinformowala, 0 tym ze podstawa do udzielenia swiadczenia
jest zgloszenie oraz wywiad srodowiskowy. W przypadku gdy chodzi 0 przemoc nawiazuje
sie wspolprace ze szkolami do kt6rych uczeszczaja dzieci. Wspolpraca rowniez z zarzadcami
mieszkan,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zapytal czy juz trwaja prace nad przygotowaniem
asystent6w rodzinnych, czy beda powolywani koordynatorzy pieczy zastepczej i czy mamy
w Markach rodziny zastepcze.

Lidia Plachetko informuje, 0 tym ze OPS nie przygotowal sie jeszcze do wdrozenia tej
nowelizacji. Jesli chodzi 0 rodzinny zastepcze to zajmuje sie tym Osrodek Pomocy Rodzinnie
w Wolominie.

Burmistrz Krzysztof Wnuk stwierdzil, ze to jest powazny problem; ustawodawca nie
zabezpieczyl srodkow. Problem nie tkwi w zatrudnieniu ludzi lecz w pomieszczeniach dla
kolejnych wydzialow,

Radny Jacek Orych spytal 0 postep ankiety w sprawie strategii rozwiazywania problem6w
spolecznych.

Pani Kierownik Lidia Plachetko powiedziala, ze nie posiada nowych informacji w tej sprawie .

Radna Agnieszka Luzynska spytala 0 liczbe bezdomnych w Markach.

Pani Kierownik Lidia Plachetko stwierdzila, ze nikt nie prowadzi statystyk w tej sprawie.

Pkt 5. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Zarzadu Dr6g oraz Dyrektorem Zakladu
Uslug Komunalnych.

Punktem rozpoczecia dyskusji w tej sprawie jest pismo pani Barbary Dorobek 12 kwietnia
2011r. zalacznik nr 3.

Burmistrz informuje, ze caly czas oczekuje na odpowiedzi wydzialow merytorycznych tj.
Wydzialu Ochrony Srodowiska oraz Zarzadu Dr6g i Zakladu Uslug Komunalnych.

Przewodniczacy Rady Miasta Marcin Piotrowski zapytal Pana Adama Stachonia
o oswietlenie typu led.
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Burmistrz Krzysztof Wnuk poinformowal, ze wraz z Panem Adamem Stachoniem byl na
szkoleniu dotyczacyrn oswietlen ulic ; na probe zakupiono 19 lamp typu LED; technologia
lamp jest bardzo nowoczesna i dziala bardzo sprawnie; oswietlenie typu led sprawdza sie jesli
chodzi 0 monitoring miejski.

Radna Agnieszka Luzynska pytala Pana Henryka Szczurowskiego 0 plac zabaw przy ul.
Wsp6lnej i prosi 0 interwencje w tej sprawie zdewastowanych urzadzen.

Pan Henryk Szczurowski odpowiedzial ze remont wskazanego placu zabaw planuja na
przelomie maja i czerwca; na dana chwila place zabaw Set sprzatane i oceniany jest ich stan
techniczny; wszystkie place zabaw administrowane przez Zaklad Uslug Komunalnych Set
ogolnodostepne.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zwr6cil sie do Pana Henryka Szczurowskiego
o przygotowania raportu dotyczacego ilosci budynk6w komunalnych w Markach oraz 0 ich
stanie technicznym; pytal rowniez 0 ilosc koszy, kt6rymi administruje Zaklad Uslug
Komunalnych.

Pan Henryk Szczurowski poinformowal, ze administruja ok 80 koszami na terenie Marek;
najczesciej kosze te umieszczane Set przy przejsciach dla pieszych, przy wiatach
przystankowych, przy szkolach, przedszkolach, w poblizu plac6w zabaw i instytucjach;
codziennie zbierane jest od poltora do dw6ch kontener6w smieci bytowych; 33 zatoczek
przystankowych codziennie sprzataja pracownicy ZUKu.

Przewodniczacy Komisji zapytal czy budynki komunalne w Markach maja przeglad Strazy
Pozarnej w zakresie bezpieczenstwa przeciw pozarowego,

Pan Henryk Szczurowski poinformowal, ze od momentu kiedy jest odpowiedzialny za
administracje tymi budynkami to nie bylo to sprawdzane, co nie oznacza, ze ich nie bylo
wczesniej; w tum roku odbyl sie przeglad budowlany 67 budynk6w komunalnych.

W dalszej czesci dyskutowano nad koniecznoscia przeprowadzenia szeregu przegladow
budynk6w komunalnych z uwagi na ich bardzo zly stan techniczny.

Pkt 6. Realizacja wnioskow komisji w sprawie stalej lokalizacji zakupionych
defibrylatorow AED.

Czlonkowie Komisji potwierdzili decyzje aby defibrylatory AED znalazly sie w Szkole
Podstawowej Nr 2 i Nr 4 w Markach.

Pkt 7. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze w sprawie nielegalnego wylewania
sciekow na ulice; twierdzi, ze wydzial Ochrony Srodowiska podjal wazny krok w zwalczaniu
tego przestepstwa; pyta 0 kolejne kroki m.in. 0 badanie w szczelnosci szamb i czy powolane
beda patrole policji przy wsp6lpracy z pracownikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska,

Burmistrz Krzysztof Wnuk poinformowal, ze byl na spotkaniu z Komendantem Panem
Andrzejem Oleksiakiem w tej sprawie; rowniez WOS podjal dzialania w sprawie wylewania
sciekow na ulice.
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Odczytanie wynik6w badan dotyczacych skladowiska przy ul. Ok6lnej - wyniki sa
negatywne. Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Naczelnika Wydzialu Ochrony
Srodowiska 0 elaborat na kolejna Komisje odnosnie tego skladowiska.

Materialy dot. monitoringu nieczynnego skladowiska odpad6w przy ul. Ok6lnej w Markach
kolo Warszawy z czerwca 2010 roku stanowi zalacznik nr 4, z listopada 2010 roku stanowi
zalacznik nr 5.

Pkt.l0 Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1240 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia.
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala:

Anna Broma

Aleksandra Pawluk
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